
Zápisnica 
 

z 29. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 9. februára 2022 ( streda ) so 
začiatkom o 16.30 hodine v kancelárii starostu obce Lipovec na Obecnom úrade Lipovec.  

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-  
 
Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č. 2 tejto zápisnice ) 
 
 

1. Otvorenie  
 
Rokovanie 29. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  Lipovec  bolo  zvolané v súlade s ust. § 13 ods. 4 
písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v znení neskorších predpisov pozvánkou 
starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu ( príloha č. 1 tejto zápisnice ), ktorý rokovanie otvoril a viedol.   Privítal 
prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. Uviedol, že na rokovaní je z celkového počtu 7 
poslancov prítomných 5 poslancov. Poslankyne p. JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová a p. Ing. Dana 
Petrášková svoju neúčasť na zasadnutí vopred ospravedlnili. Zasadnutie sa riadi opatreniami v súlade s 
§ 5 Vyhlášky úradu verejného zdravotníctva SR č. 241/2021 v platnom znení. Ďalej predsedajúci 
skonštatoval, že v zmysle ust. § 12 ods. 7 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení je 
obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné a vyhlásil rokovanie 29.zasadnutia Obecného zastupiteľstva za 
otvorené.     
 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľa zápisnice a zapisovateľa  
 
Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení:  
Predseda návrhovej komisie p. Paulína Brachňáková, členovia návrhovej komisie p. Ing. Ján Hájka a p. 
Mgr. Alena Dibalová.                  
Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal 
o návrhu hlasovať.  
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:  prítomnosť poslancov/kvórum:   5/3 
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  5 p. Paulína Brachňáková, p. Danica Dedíková, p. Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ing. Ján Hájka, p. Ján Šimek 

proti  0 x x x 

zdržal sa hlasovania  0 x x x 

nehlasoval 0 x x x 

 
Návrh bol prijatý. 
Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 1/2022 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec po prerokovaní návrhu  
Volí          
 
Návrhovú komisiu v zložení:  predseda p. Paulína Brachňáková 
                                               členovia p. Ing. Ján Hájka a p. Mgr. Alena Dibalová.     
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Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil p. Danicu Dedíkovú a p. Jána Šimeka, za zapisovateľku 
bola určená Jana Kašíková. 

 
 

3. Návrh programu rokovania  
 
Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom stanovenej 
lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Návrh programu rokovania 
4. Kontrola uznesení 
5. Prerokovanie žiadosti o umiestnenie Z-Boxu firmy PACKETA na preberanie a odposielanie 

zásielok v obci Lipovec 
6. Prerokovanie aktualizácie zriaďovacej listiny DHZO Lipovec, počtu členov a ich zaradenie podľa 

zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi a Vyhlášky MV SR č. 611/2006 Z. z. 
o hasičských jednotkách 

7. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
8. Diskusia 
9. Rôzne 
10. Záver    

 
Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúci dal 
o predloženom návrhu programu rokovania hlasovať.   
 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:   prítomnosť poslancov/kvórum:   5/3   
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  5 p. Paulína Brachňáková, p. Danica Dedíková, p. Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ing. Ján Hájka, p. Ján Šimek 

proti  0 x x x 

zdržal sa hlasovania  0 x x x 

nehlasoval 0 x x x  

 
Návrh bol prijatý. 
Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 2/2022 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec po prerokovaní návrhu  
Schvaľuje 
 
Program rokovania 29. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 9.2.2022.   
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4. Kontrola uznesení  

  
Uznesenia prijaté na rokovaní 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.12.2021 
prečítala zapisovateľka p. Beáta Belicová.  Overovatelia zápisnice  p. Ing. Ján Hájka a p. Mgr. Alena 
Dibalová  zápisnicu overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola overená bez pripomienok, 
prijaté uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

 
5. Prerokovanie žiadosti o umiestnenie Z-Boxu firmy PACKETA na preberanie a odposielanie 

zásielok v obci Lipovec 
 

Starosta obce na úvod uviedol, že Návrh zmluvy o umiestnenie Z-Boxu, ako aj špecifikácia Z-Boxov boli 
pred rokovaním OcZ zaslané elektronicky celému poslaneckému zboru. Vyzdvihol výhody a prínos tejto 
verejnoprospešnej služby  v prípade súhlasu s umiestnením Z-Boxu v našej obci, a to nielen pre občanov 
obce Lipovec, ale aj pre občanov susednej obce Turčianske Kľačany, ktorí často navštevujú napr. 
predajňu potravín COOP Jednota Lipovec, v blízkosti ktorej by bol predmetný box umiestnený. Naviac 
predmetná spoločnosť neplánuje  v Turčianskych Kľačanoch takýto box vybudovať. Ďalej uviedol, že sa 
jedná o box na 20 schránok na prijímanie i odosielanie zásielok, nevyžaduje sa žiadne pripojenie na siete 
( vlastné solárne nabíjanie zariadenia ). Umiestnenie zariadenia si vyžaduje minimálne 5 hodín denne 
slnečného svitu, a preto sa navrhuje umiestniť ho na verejnom priestranstve pri predajni potravín COOP 
Jednota Lipovec z južnej strany budovy Kultúrneho domu. Osadenie a riadne ukotvenie boxu zrealizuje 
dodávateľská firma. Starosta obce v rámci prerokovania návrhu zmluvy uviedol, že spoločnosťou 
navrhovaná výška nájomného ( 1 € ročne ), ktorá je uvedená v návrhu zmluvy, nie je v súlade so zákonom 
o majetku obcí. Na základe uvedeného predložil návrh na stanovenie nájomného vo výške 20,00 € ročne. 
Pre porovnanie uviedol, že v meste Vrútky pri MsÚ je umiestnený box so 40 zásuvkami, ktorý je napojený 
na elektrinu z MsÚ, pričom výška ročného nájmu je 50,00 €, v čom sú započítané náklady na spotrebu 
el. energie a nájomné za pozemok.   
 
Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa prihlásili:  
 

a) poslankyňa p. Mgr. Alena Dibalová – v zriadení tejto služby v našej obci vidí benefit pre našich 
občanov, vyzdvihla tiež dobrú lokalizáciu boxu v centre obce, a tým aj dobrú prístupnosť pre 
užívateľov služby,  

 
b) poslanec p. Ján Šimek – pripojil sa k vyššie uvedenému názoru, zdôraznil potrebu dôsledného 

upevnenia boxu proti prípadnému vandalizmu,   
 

c) poslankyňa p. Danica Dedíková – položila otázku, či bude pre občanov, najmä tých starších, 
k dispozícii návod na používanie boxu. Otázka bola zodpovedaná.  
 

   Do rozpravy sa ďalej nikto neprihlásil. Predsedajúci rozpravu ukončil a dal o návrhu hlasovať.  

 
Hlasovanie o návrhu uznesenia:   prítomnosť poslancov/kvórum:   5/3   
 

Výsledky hlasovania  Počet hlasov  Mená poslancov 

za  5 p. Paulína Brachňáková, p. Danica Dedíková, p. Mgr. Alena 
Dibalová, p. Ing. Ján Hájka, p. Ján Šimek 

proti  0 x x x 

zdržal sa hlasovania  0 x x x 

nehlasoval 0 x x x  
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Návrh bol prijatý. 
Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec po prerokovaní návrhu 
Schvaľuje 
 
uzavretie Zmluvy pre umiestnenie Z-BOXU so spoločnosťou Packeta Slovakia s. r. o., so sídlom 
Kopčianska 3338/82A, 851 01 Bratislava – mestská časť Petržalka , IČO: 48 136 999, zastúpená p. 
Matúšom Bausom, v zmysle predloženého návrhu zmluvy po úprave výšky nájomného na 20,00 € ročne.  
 
 

6. Prerokovanie aktualizácie zriaďovacej listiny DHZO Lipovec, počtu členov a ich zaradenie 
podľa zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi a Vyhlášky MV SR č. 611/2006 Z. z. 
o hasičských jednotkách 

 
Starosta obce  informoval poslancov, že veliteľ Dobrovoľného hasičského zboru obce Lipovec p. Martin 
Muráň požiadal Obecné zastupiteľstvo o aktualizáciu Zriaďovacej listiny DHZO a aktualizáciu počtu 
a zaradenia jej členov v jednotke. Predsedajúci oboznámil poslancov s návrhom na aktualizáciu 
zriaďovacej listiny, s aktuálnym menným zoznamom členov DHZO Lipovec, ako aj so zákonným 
postavením DHZO v rámci úloh obce s poukazom na platný legislatívny rámec v predmetnej veci, a to:  

- Zákon č. 359/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení, 
- Zákon č. 314/2001 Z. z.  o ochrane pred požiarmi v platnom znení, 
- Vyhláška MV SR č. 611/2006 Z. z.  o hasičských jednotkách v znení neskorších zmien a doplnkov 

a jej príloh, kde sú stanovené minimálne početné stavy, stavy techniky, technického vybavenia, 
ako aj úloh podľa zaradenia jednotky do celoplošného rozmiestnenia síl a prostriedkov. 
 

Početné stavy na hasičskú jednotku podľa kategórie, do ktorej je zaradená naša jednotka, sú 1 veliteľ 
a 10 členov.  
Súčasný personálny stav hasičskej jednotky DHZO Lipovec je nasledovný:  
Veliteľ: p. Martin Muráň 
Členovia:  p. Jakub Ľudvik,  p. Martin Vozár st.,  p. Martin Vozár ml.,  p. Martin Lamoš,   p. Erik Sopoci, 
p. Erik Horský, p. František Ogurek, p. Ivan Kováč, p. Patrik Ertl a p. Miroslav Lamoš.  
  
Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa prihlásili:  
 

a) poslanec p. Ing. Ján Hájka: položil otázku, kto kontroluje hydranty v našej obci a kto je oprávnený 
ich v prípade požiaru použiť. Uviedol, že má vedomosť o tom, že niektoré z hydrantov sú v zlom 
technickom stave, prípadne môžu byť aj nefunkčné.  
 
Odpovedal p. starosta:  

- vodovodná sieť v obci je v správe TVS, a. s.  Martin vrátane hydrantov,  
- funkčnosť hydrantov zabezpečuje správca siete, 
- hasiči majú k dispozícii zoznam hydrantov v obci, avšak použiť ich môžu len so súhlasom TVS, 

a. s. Obvykle hasiči pri hasení požiaru požívajú vlastné cisterny s vodou, nakoľko pri každom 
použití hydrantu sa naruší kvalita vody vo vodovodnej sieti v obci.    



 
5 

  
Z ďalšej rozpravy k tomuto bodu rokovania vyplynulo nasledovné:  
 
Starosta obce a Obecné zastupiteľstvo Lipovec nevidia t. č. potrebu aktualizovať zriaďovaciu listinu DHZO 
Lipovec. Obec Lipovec každoročne vyčleňuje finančné prostriedky na činnosť DHZO z rozpočtu obce. 
Aktuálny stav čo do personálneho obsadenia, tak aj po stránke vybavenia hasičskej jednotky technikou 
a ostatnými prostriedkami, umožňuje DHZO Lipovec plniť si všetky úlohy, ktoré hasičskému zboru 
vyplývajú z platných právnych predpisov na úseku požiarnej ochrany.    
 
 

7. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
 
Starosta obce konštatoval, že neboli vznesené žiadne podnety a sťažnosti občanov.  
 
 

8. Diskusia 
 
Starosta obce otvoril diskusiu. Do diskusie sa prihlásili:  
 

a) poslanec p. Ing. Ján Hájka – upozornil na to, že po výmene strešnej krytiny na budove pri senníku, 
ktorá je vo vlastníctve Poľovníckeho združenia Magura, nebola doposiaľ odvezená pôvodná 
strešná krytina.  

 
Odpovedal za Poľovnícke združenie Magura jeho člen - poslanec p. Ján Šimek – pôvodná strešná 
krytina bude v dohľadnej dobe odvezená.   

 
Do diskusie sa ďalej nikto neprihlásil. Predsedajúci diskusiu ukončil.  
 
 

9. Rôzne 
 

a) Správa o výsledkoch kontrol za obdobie II. polroku 2021 
 
Starosta obce skonštatoval, že predmetný materiál, ktorý obsahuje dôvodovú správu a samotnú správu 
hlavnej kontrolórky obce o výsledkoch kontrol za sledované obdobie,  bol poslancom zaslaný elektronicky, 
pričom k nemu neboli podané žiadne námietky a pripomienky.  
  
Materiál bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.    
 
Bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 4/2022 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec po prerokovaní materiálu  
Berie na vedomie 
 
Správu o výsledkoch kontrol za obdobie II. polroku 2021. 
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b) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 
 
Starosta obce skonštatoval, že predmetný materiál, ktorý obsahuje dôvodovú správu a samotnú správu 
o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021,  bol poslancom zaslaný elektronicky, pričom 
k nemu neboli podané žiadne námietky a pripomienky.  
  
Materiál bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.    
 
Bolo prijaté nasledovné:  
 
Uznesenie č. 5/2022 
Obecné zastupiteľstvo Lipovec po prerokovaní materiálu  
Berie na vedomie 
 
Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021. 
 
 

c) Prevádzkový poriadok a výpožičný poriadok multifunkčného ihriska  
 
Starosta obce v súvislosti s pripravovaným oficiálnym spustením prevádzky multifunkčného ihriska na jar 
tohto roka poukázal na potrebu prípravy prevádzkového poriadku ihriska a rovnako aj výpožičného 
poriadku ihriska. Uviedol, že eviduje aj záujem klubov, ktoré by si chceli ihrisko prenajať. Starosta obce 
spoločne s poslancami rámcovo otvorili viaceré otázky súvisiace s prevádzkou ihriska, a to:  

- zabezpečiť správcu ihriska ( p. Igor Keller ),  
- stanoviť prevádzkové hodiny prioritne pre občanov našej obce a len v obmedzenej miere pre 

cudzích užívateľov ( neobmedzovať našich občanov na úkor cudzích ),  
- stanoviť sadzby za prenájom ihriska pre cudzích užívateľov, zároveň určiť formu prenájmu 

a spôsob úhrady za prenájom ihriska, 
- zabezpečiť riadne osvetlenie ihriska a priľahlých priestorov, atď.  

 
Poslanec p. Ján Šimek navrhol osadiť pri ihrisku smetné koše a aspoň dve lavičky na sedenie, zároveň 
položil otázku, kde bude uložené príslušenstvo k ihrisku ( napr. siete, tyče, basketbalové koše a pod. ). 
Odpovedal p. starosta:  celá výbava ihriska bude uložená v uzamykateľnej a riadne osvetlenej  garáži 
umiestnenej pri ihrisku. Pripomenul, že celý priestor je chránený kamerovým systémom.  
 
Poslanec p. Ing. Ján Hájka navrhol určiť maximálny počet prenájmov ihriska na jeden deň tak, aby nebol 
správca ihriska časovo viazaný po celý deň ( napr. prenájom max. dvom užívateľom za deň ). 
 
K uvedenej problematike si poslanci pripravia svoje vlastné návrhy a tieto budú predmetom rokovania 
Obecného zastupiteľstva, ktorému bude predchádzať rokovanie ekonomickej komisie pri OcZ.     
 
 

d) poslanec p. Ján Šimek upozornil p. starostu, že trativod pri zákrute smerom z ul. I. čsl. brigády 
do ulice Hrabiny je upchatý a v priestore stojí voda. Je potrebné ho prekopať a vyčistiť. 

 
Odpovedal p. starosta -  eviduje tento stav, po skončení zimy bude závada  v čo najkratšom čase 
odstránená.   
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10. Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom a ostatným prítomným za účasť a rokovanie Obecného 
zastupiteľstva ukončil o 18.05 hodine.  
 
 
 
 
 
          
         PhDr. Jozef Mada  
                         starosta obce   
 
 
 
 
 
Lipovec dňa 11.2.2022 
 
 
 
 
Zapísala:   
 
Jana Kašíková    ----------------------------- 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   
 
p. Danica Dedíková   ------------------------------- 
 
p. Ján Šimek    ------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


